
       Gamlebyen Rotaryklubb 
    Referat 16.08.23 

    PRESIDENTENS MØTE 

 

Tilstede: 22 medlemmer 

Sommerens jubilanter: Christian-Andreas, Johan (80!), Sylvia, Bernt, John (92!), 

Ragnvald og Grim 

Vinner Rødvinslotteriet: Christian-Andreas 

 

Så var det vår nye presidents møte – nå skulle Ottar legge 

frem sine tanker og ideer for det kommende Rotary-året. 

Og han har selvsagt tenkt gjennom hva han vil.  

Han startet med å presentere det nye styret, med president 

Ottar, utgående president Ragnvald, innkommende Markus, 

sekretær Håvard, kasserer Terje B, 

styremedlem/programkomite Dag og revisor Terje M. 

Grunnlaget for vårt arbeide skal selvsagt være Rotarys 

verdigrunnlag 4-spørsmåls prøven. Den røde tråden i møtene 

dette året skal være mat, matforsyning og miljø i alle 

fasetter, videreføring av det gode sosiale livet i klubben, 

fortsatt fokus på Gamlebyen og videre utvikling av 

medlemmene. Ambisiøst og inspirerende. 

Det begynner å bli noen år siden vi gjennomførte Club Visioning, og Ottar påpekte behovet for en 

ny gjennomgang. Ungdomsutvekslingen med Skottland skal videreføres, og vi skal vurdere om den 

skal utvikles eller utvides. Her er det ønskelig med innspill fra andre klubber og deres erfaringer 

med andre typer utveksling. 

Ottar kunne for øvrig informere om at guvernøren kommer på besøk allerede neste uke, i tillegg 

til at han prøver å delta på vårt lutefiskarrangement. 

 

Referat: Dag Strømsæther 


